

Installé Pas installé Dépôt

1. The Garth Company	\$7,050	\$705
2. The Robert Mitchell Co. . . .	8,979	897
3. The Mitchell Vance Co. . . .	\$9,000	8,700 900
(Chèque de la Banque de Montréal.)		
4. The Mitchell Vance Co. . . .	7,760	7,460
5. The McDonald & Wilson Co., Ltd.	8,650	865

9.—(17128) Soumis un rapport du Surintendant de l'Incineration, recommandant de faire droit à la demande du Dr Rhéaume, de faire déposer par la Ville des déchets sur un terrain lui appartenant.

Résolu: D'informer M. Rhéaume que la Ville n'a pas d'objection à faire droit à sa demande, pourvu qu'il obtienne au préalable la permission de la Ville de Verdun.

10.—(17030) Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, déclarant que M. J. Rochon n'a pas répondu à la mise en demeure qui lui a été servie, d'avoir à terminer son travail de démolition du Couvent des Soeurs de la Congrégation, rue Saint-Jean-Baptiste.

Question ajournée sine die.

11.—(17106) Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, transmettant l'application de M. L. Chartier, pour une position dans le service municipal.

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef (M. Barlow).

12.—M. le Commissaire Lachapelle fait rapport qu'il a reçu un message téléphonique de M. le Commissaire Godfrey, au cours duquel ce dernier a recommandé la nomination de deux ingénieurs experts, pour visiter les travaux de l'aqueduc avant de remplir le réservoir.

Résolu: De donner plein pouvoir à M. Godfrey de choisir les ingénieurs qu'il jugera à propos dans les circonstances.

13.—(16860) Soumis un rapport du Département en Loi, au sujet de l'assurance contre le feu du Refuge Municipal Meurling.

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef (M. Chaussé), avec instructions de faire les suggestions qu'il jugera à propos sur cette question de l'assurance des Edifices Municipaux en construction.

14.—(17100) Soumise une résolution du Conseil, en date du 22 décembre 1913, au sujet de la mise en vigueur par le Département de Police, du règlement concernant l'arrêt des voitures à 10 pieds en arrière d'un tramway en repos.

Résolu: De référer au Surintendant de Police, avec instructions de se conformer à cette demande.

15.—(17101) Soumise une résolution du Conseil, en date du 22 décembre 1913, à l'effet de prier le Bureau des Commissaires de nommer 50 constables de plus.

Résolu: De déposer aux archives, le Bureau ayant pourvu dans le budget de 1914, à la nomination de 100 constables additionnels.

16.—(16993) Soumise une résolution du Conseil, en date du 22 décembre 1913, approuvant une recommandation des Commissaires d'acheter un certain nombre de tables de pool pour l'usage des pompiers, pourvu que des soumissions soient demandées.

Résolu: De référer à l'Agent des Achats et des Ventes, avec instructions de demander des soumissions pour la fourniture desdites tables de pool.

17.—Sur recommandation du Secrétaire du Bureau, il est Résolu: D'approuver le principe de la nomination de deux nouveaux employés pour le Bureau des Commissaires, ainsi que d'un messenger pour ledit bureau, ce dernier devant remplacer M. T. Olivier, présentement promu à la position de commis, avec un salaire annuel de \$500, à compter du 1er janvier prochain.

18.—(14117) Sur recommandation du Chef du Département d'Hygiène et des Statistiques, il est

Résolu: Qu'un crédit de \$225 soit appliqué à l'item contingent du service général, ledit crédit devant se répartir comme suit:

Installed Not installed Dep.

1. The Garth Company	\$7,050	\$705
2. The Robert Mitchell Co. . . .	8,979	897
3. The Mitchell Vance Co. . . .	\$9,000	8,700 900
(Cheque on the Bank of Montreal.)		
4. The Mitchell Vance Co. . . .	7,760	7,460
5. The McDonald & Wilson Co., Ltd.	8,650	865

9.—(17128) Submitted a report from the Superintendent of the Incineration Department, recommending that the petition from Dr Rhéaume, asking that rubbish be dumped by the City on a piece of land belonging to him, be granted.

Resolved: To inform Mr. Rhéaume that the City is willing to grant his request, provided that he previously obtain from the Town of Verdun permission to have such rubbish dumped on his lot of land.

10.—(17030) Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings, stating that Mr. J. Rochon has not replied to the notification which was served upon him, ordering him to complete the demolition of the convent of the Sisters of the Congregation, St. Jean Baptiste street.

Consideration deferred.

11.—(17106) Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings, transmitting the application from Mr. L. Chartier for a position in the municipal service.

Referred to the Chief Engineer (Mr. Barlow).

12.—Mr. Commissioner Lachapelle reported that Mr. Commissioner Godfrey had communicated with him over the telephone and had recommended the appointment of two expert engineers to visit the waterworks before the reservoir is filled up.

Resolved: To give full power to Mr. Godfrey to choose such engineers as he may deem advisable under the circumstances.

13.—(16860) Submitted a report from the Law Department, on the question of insuring the Meurling Municipal Refuge against fire.

Referred to the Chief Engineer (Mr. Chaussé) with instructions to make such suggestions as he may deem advisable on this question of insuring the municipal buildings under construction.

14.—(17100) Submitted a resolution of Council, under date of 22nd December 1913, anent the enforcement, by the Police Department, of the by-law concerning the stopping of vehicles at a distance of 10 feet behind a street car at a stand still.

Referred to the Superintendent of Police with instructions to enforce the said by-law.

15.—(17101) Submitted a resolution of Council, under date of 22nd December 1913, requesting the Board of Commissioners to appoint 50 more constables.

Filed of record, the Board having provided, in the budget for 1914, for the appointment of 100 additional constables.

16.—(16993) Submitted a resolution of Council, under date of 22nd December 1913, concurring in a report from the Board of Commissioners, recommending that a certain number of pool-tables be purchased for the use of the firemen, provided that tenders be called for.

Referred to the Purchasing and Sales Agent with instructions to call for tenders for the supply of said pool-tables.

17.—On the recommendation of the Secretary of the Board, it was

Resolved: To approve the principle of the appointment of 2 new employees for the Board of Commissioners as well as of a messenger for said Board, the latter to replace Mr. T. Olivier hereby promoted to the position of Clerk, at an annual salary of \$500, from the 1st January next.

18.—(14117) On the recommendation of the Medical Health Officer, it was

Resolved: That an amount of \$225 be voted for "general contingencies", said amount to be varied as follows: